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REQUEST FOR CONSULTATION OF EXAMINATION FORM
FORMULAIRE DE DEMANDE DE CONSULTATION DE COPIE

Art. 39 — Consultation of examinations / Consultation des copies

Candidates have the possibility to consult their examination for the written exams, by appointment at the
European Center of FEDE Exams in Lyon. Neither the original nor a copy of the examination may leave
the European Center of FEDE Exams. No copies will be sent by email or post.

Candidates may request an appointment by certified letter during the 2 weeks following the
announcement of results. Only the consultation written examinations is possible. The copy of the subject
examinationant its corrections are put at the disposition of the candidate during the consultation but may
not be retained by the candidate.

Les candidats ont la possibilité de consulter leur copie d’examen, pour les épreuves écrites, sur rendez-vous au
Centre Européen des Examens de la FEDE. Aucune copie ne sera envoyée par mail ou par voie postale.

Les candidats pourront faire une demande de rendez-vous par lettre recommandée, pendant 2 semaines apres
la date de proclamation des résultats. La consultation de copie n'est possible que pour les épreuves écrites.
Lexemplaire du sujet d’examen et de son corrigé, mis a disposition du candidat lors de la consultation des copies
ne pourront étre conserveés par le candidat.

Candidate n° : / Candidat n° :
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